
ПРОТОКОЛ № 18

засідання постійної комісії Кіровоградської обласної ради
з питань економічного розвитку та інфраструктури

Склад комісії 7 осіб від 29 червня 2023 року

ВІДЕОКОНФЕРЕНЦІЯ
Присутні:
Голова постійної комісії: (припинив повноваження члена постійної комісії)
Заступник голови 
постійної комісії: Кайдаш Ю.А.
Члени постійної комісії: Здебська В.П., Тесленко А.В., Шевченко Д.В.

Відсутні: Шевчук А.С., Яровой А.І.

Запрошені:
АНІСІМОВА 
Анжела Миколаївна

– в.о. директора департаменту фінансів 
Кіровоградської обласної державної адміністрації

КАЛЬЧЕНКО 
Валерій Михайлович

– депутат Кіровоградської обласної ради, радник 
голови обласної ради

КОВАЛЕНКО
Сергій Петрович

– депутат Кіровоградської обласної ради

РОМАНСЬКА 
Лариса Йосипівна

– заступник начальника Центрально-Західного 
міжрегіонального управління лісового та 
мисливського господарства

РОМАНЮК 
Микола Олександрович

– в.о. генерального директора ОКВП «Дніпро-
Кіровоград»

ТАБАЧУК 
Андрій Володимирович

– депутат Кіровоградської обласної ради

ТОПЧІЙ 
Павло Сергійович

– керуючий справами виконавчого апарату 
Кіровоградської обласної ради

ФУРМАНОВА 
Валерія Валеріївна

– директор департаменту агропромислового 
розвитку Кіровоградської обласної державної 
адміністрації
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ПОРЯДОК ДЕННИЙ

1.  Про зміни до обласного бюджету Кіровоградської області на 2023 рік.
Інформує: Анісімова  Анжела  Миколаївна –  в.о.  директора

департаменту фінансів Кіровоградської обласної державної адміністрації

2.  Про звернення депутатів Кіровоградської обласної ради восьмого скликання
до  Президента  України,  Верховної  Ради  України  та  Кабінету  Міністрів
України стосовно виведення із глибокої кризи ДП «СхідГЗК» та збереження
і розвитку атомно-промислового комплексу України.

Інформує: Кальченко Валерій Михайлович –  депутат Кіровоградської
обласної ради, радник голови обласної ради

3.  Про  виділення  коштів  на  об’єкт  «Нове  будівництво  очисних  споруд у с.
Созонівка  Кропивницького  району (з  розробленням проєктно-кошторисної
документації)».

Інформує: Кальченко Валерій Михайлович –  депутат Кіровоградської
обласної ради 

4.  Про  звернення  депутатів  Кіровоградської  обласної  ради  до  Президента
України щодо скасування підвищення ціни на електроенергію для побутових
споживачів  та  введення  мораторію  на  підвищення  цін/тарифів  ЖКГ  на
термін дії воєнного стану в Україні та шести місяців після його припинення.

Інформує: Табачук Андрій  Володимирович –  депутат Кіровоградської
обласної ради

5.  Про внесення змін до Порядку використання коштів обласного бюджету, що
надходять  у  порядку  відшкодування  втрат  сільськогосподарського  і
лісогосподарського виробництва.

Інформує: Фурманова  Валерія  Валеріївна –  директор  департаменту
агропромислового розвитку Кіровоградської обласної державної адміністрації

6.  Про внесення змін до рішень Кіровоградської обласної ради щодо надання
мисливських угідь у користування.

Інформує: Романська  Лариса  Йосипівна –  заступник  начальника
Центрально-Західного міжрегіонального управління лісового та мисливського
господарства

7.  Про інвестиційну програму ОКВП «Дніпро-Кіровоград» на 2023 рік та план
розвитку ОКВП «Дніпро-Кіровоград» на 2023-2027 роки».

Інформує: Романюк  Микола  Олександрович –  в.о.  генерального
директора ОКВП “Дніпро-Кіровоград” 
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8.  Про внесення змін до рішення Кіровоградської обласної ради від 06 червня
2014 року № 634.

Інформує: Романюк  Микола  Олександрович –  в.о.  генерального
директора ОКВП “Дніпро-Кіровоград”

9.  Про  внесення  змін  до  рішень  обласної  ради  щодо  організації  діяльності
постійних комісій обласної ради.

Інформує: Топчій  Павло  Сергійович –  керуючий справами  виконавчого
апарату Кіровоградської обласної ради

10. Про внесення змін до рішення обласної ради від 23 грудня 2020 року №20
«Про утворення президії Кіровоградської обласної ради».

Інформує: Топчій  Павло  Сергійович –  керуючий справами  виконавчого
апарату Кіровоградської обласної ради

Результати голосування за порядок денний: “За” – одноголосно.

1. Про зміни до обласного бюджету Кіровоградської області на 2023 рік.
Слухали: Інформацію Анісімової  Анжели Миколаївни – в.о. директора

департаменту фінансів Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  про
зміни до обласного бюджету на 2023 рік.

Брали участь в обговоренні  : Коваленко С.П., Кайдаш Ю.А.
За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування пропозицію:
«погодити  внесений  головою  обласної  державної  адміністрації  на

розгляд  обласної  ради  проект  рішення  «Про  зміни  до  обласного  бюджету
Кіровоградської області на 2023 рік».

Результати голосування: “За” – одноголосно.

Прийнято висновки: № 144 (додаються) 

2. Про  звернення  депутатів  Кіровоградської  обласної  ради  восьмого
скликання до Президента України, Верховної  Ради України та Кабінету
Міністрів України стосовно виведення із глибокої кризи ДП «СхідГЗК» та
збереження і розвитку атомно-промислового комплексу України.

Слухали: Інформацію  Кальченка  Валерія  Михайловича  –  депутата
Кіровоградської  обласної  ради, радника голови обласної  ради про звернення
депутатів  Кіровоградської  обласної  ради  восьмого  скликання  до  Президента
України,  Верховної  Ради  України  та  Кабінету  Міністрів  України  стосовно
виведення  із  глибокої  кризи  державного  підприємства  «Східний  гірничо-
збагачувальний  комбінат»  та  збереження  і  розвитку  атомно-промислового
комплексу України.

Брали участь в обговоренні  : Кайдаш Ю.А.
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За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування пропозицію:

«1. Рекомендувати, при розгляді даного питання на пленарному засіданні
сесії  обласної  ради  текст  звернення,  у  частині  пропозицій  «до  Кабінету
Міністрів  України»,  після  абзацу «продовження  проведення  робіт  з
видобування уранової руди Смолінською шахтою ДП «СхідГЗК» до повного
використання  оцінених запасів  корисних копалин,  як  передбачено  вимогами
чинного  законодавства  України;»  доповнити  абзацом  наступного  змісту:
«невідкладного  погашення  заборгованості  із  заробітної  плати  працівникам
ДП     «СхідГЗК»;.

2. Погодити внесений головою Кіровоградської обласної ради на розгляд
обласної  ради  проект  рішення  «Про  звернення  депутатів  Кіровоградської
обласної  ради  восьмого  скликання  до  Президента  України,  Верховної  Ради
України та Кабінету Міністрів України стосовно виведення із глибокої кризи
ДП «СхідГЗК»  та  збереження  і  розвитку  атомно-промислового  комплексу
України»  та  наданий  текст  звернення  з  урахуванням рекомендації  постійної
комісії».

Результати голосування: “За” – одноголосно.

Прийнято висновки: № 145 (додаються) 

3. Про виділення коштів на об’єкт «Нове будівництво очисних споруд у
с. Созонівка  Кропивницького  району  (з  розробленням  проєктно-
кошторисної документації)».

Слухали: Інформацію  Кальченка  Валерія  Михайловича –  депутата
Кіровоградської  обласної  ради стосовно  його депутатського звернення щодо
необхідності виділення коштів на об’єкт «Нове будівництво очисних споруд у
с. Созонівка Кропивницького району (з розробленням проєктно-кошторисної
документації)».

Брали участь в обговоренні  : Кайдаш Ю.А.
За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування пропозицію:
«Рекомендувати  обласній  військовій  адміністрації  виділити  кошти  на

об’єкт  «Нове  будівництво  очисних  споруд  у  с. Созонівка  Кропивницького
району  (з  розробленням  проєктно-кошторисної  документації)»  та  вжити
заходів, спрямованих на вирішення порушеного питання по суті».

Результати голосування: “За” – одноголосно.

Прийнято висновки: № 146 (додаються) 
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4. Про звернення депутатів Кіровоградської обласної ради до Президента
України  щодо  скасування  підвищення  ціни  на  електроенергію  для
побутових споживачів та введення мораторію на підвищення цін/тарифів
ЖКГ на термін дії воєнного стану в Україні та шести місяців після його
припинення.

Слухали: Інформацію  Табачука  Андрія  Володимировича  –  депутата
Кіровоградської обласної ради стосовно звернення депутатів Кіровоградської
обласної  ради  до Президента  України  щодо скасування  підвищення ціни  на
електроенергію  для  побутових  споживачів  та  введення  мораторію  на
підвищення цін/тарифів ЖКГ на термін дії воєнного стану в Україні та шести
місяців після його припинення.

Брали участь в обговоренні  : Кайдаш Ю.А.
За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування пропозицію:
«Погодити  внесений  депутатами  Кіровоградської  обласної  ради  на

розгляд  обласної  ради  проект  рішення  «Про  звернення  депутатів
Кіровоградської  обласної  ради  до  Президента  України  щодо  скасування
підвищення  ціни  на  електроенергію  для  побутових  споживачів  та  введення
мораторію  на  підвищення  цін/тарифів  ЖКГ  на  термін  дії  воєнного  стану  в
Україні та шести місяців після його припинення» та наданий текст звернення».

Результати голосування: “За” – одноголосно.

Прийнято висновки: № 147 (додаються) 

5. Про внесення змін до Порядку використання коштів обласного бюджету,
що надходять  у  порядку  відшкодування втрат  сільськогосподарського  і
лісогосподарського виробництва.

Слухали: Інформацію  Фурманової  Валерії  Валеріївни  –  директора
департаменту агропромислового розвитку Кіровоградської обласної державної
адміністрації  про внесення змін до Порядку використання  коштів  обласного
бюджету,  що  надходять  у  порядку  відшкодування  втрат
сільськогосподарського і лісогосподарського виробництва.

Брали участь в обговоренні  : Кайдаш Ю.А.
За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування пропозицію:
«Погодити  внесений  головою  обласної  державної  адміністрації  на

розгляд  обласної  ради  проект  рішення  «Про  внесення  змін  до  Порядку
використання  коштів  обласного  бюджету,  що  надходять  у  порядку
відшкодування  втрат  сільськогосподарського  і  лісогосподарського
виробництва».

Результати голосування: “За” – одноголосно.

Прийнято висновки: № 148 (додаються) 



6

6. Про  внесення  змін  до  рішень  Кіровоградської  обласної  ради  щодо
надання мисливських угідь у користування.

Слухали: Інформацію  Романської  Лариси  Йосипівни  –  заступника
начальника  Центрально-Західного  міжрегіонального  управління  лісового  та
мисливського господарства про внесення змін до низки рішень Кіровоградської
обласної ради щодо надання мисливських угідь у користування.

Брали участь в обговоренні  : Кайдаш Ю.А.
За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування пропозицію:
«Погодити  внесений  головою  обласної  державної  адміністрації  на

розгляд  обласної  ради  проект  рішення  «Про  внесення  змін  до  рішень
Кіровоградської  обласної  ради  щодо  надання  мисливських  угідь  у
користування».

Результати голосування: “За” – одноголосно.

Прийнято висновки: № 149 (додаються) 

7. Про інвестиційну програму ОКВП «Дніпро-Кіровоград» на 2023  рік та
план розвитку ОКВП «Дніпро-Кіровоград» на 2023-2027 роки».

Слухали: Інформацію  Романюка  Миколи  Олександровича  –
виконуючого  обов'язки  генерального  директора  ОКВП «Дніпро-Кіровоград»
стосовно  інвестиційної  програми ОКВП «Дніпро-Кіровоград»  на  2023  рік  та
плану розвитку ОКВП «Дніпро-Кіровоград» на 2023-2027 роки».

Брали участь в обговоренні  : Кайдаш Ю.А.
За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування пропозицію:
«Рекомендувати  голові  Кіровоградської  обласної  ради  доручити

постійній  комісії  обласної  ради  з  питань  власності  опрацювати  надані
ОКВП «Дніпро-Кіровоград»  матеріали  та  внести  на  розгляд  обласної  ради
питання «Про погодження інвестиційної програми ОКВП «Дніпро-Кіровоград»
на 2023 рік та плану розвитку ОКВП «Дніпро-Кіровоград» на 2023-2027 роки».

Результати голосування: “За” – одноголосно.

Прийнято висновки: № 150 (додаються) 

8. Про  внесення  змін  до  рішення  Кіровоградської  обласної  ради  від
06 червня 2014 року № 634.

Слухали: Інформацію  Романюка  Миколи  Олександровича  –
виконуючого  обов'язки  генерального  директора  ОКВП «Дніпро-Кіровоград»
про внесення  змін  до  рішення Кіровоградської  обласної  ради  від  06  червня
2014 року № 634 «Про надання дозволу обласному комунальному виробничому
підприємству  «Дніпро-Кіровоград»  на  участь  у  спільному  з  Міжнародним
банком  реконструкції  та  розвитку  «Другому  проекті  розвитку  міської
інфраструктури»  та  укладання  субкредитного  договору  з  Міністерством
фінансів України під заставу» (зі змінами).
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Брали участь в обговоренні  : Кайдаш Ю.А.
За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування пропозицію:
«Рекомендувати  голові  Кіровоградської  обласної  ради  доручити

постійній  комісії  обласної  ради  з  питань  власності  опрацювати  надані
ОКВП «Дніпро-Кіровоград»  матеріали  та  внести  на  розгляд  обласної  ради
питання  «Про  внесення  змін  до  рішення  Кіровоградської  обласної  ради  від
06 червня  2014 року № 634  «Про надання  дозволу обласному комунальному
виробничому  підприємству  «Дніпро-Кіровоград»  на  участь  у  спільному  з
Міжнародним банком реконструкції  та  розвитку «Другому проекті  розвитку
міської інфраструктури» та укладання субкредитного договору з Міністерством
фінансів України під заставу».

Результати голосування: “За” – одноголосно.

Прийнято висновки: № 151 (додаються) 

9. Про внесення змін до рішень обласної ради щодо організації діяльності
постійних комісій обласної ради.

Слухали: Інформацію Топчія Павла Сергійовича – керуючого справами
виконавчого  апарату  Кіровоградської  обласної  ради  про  внесення  змін  до
рішень обласної ради щодо організації діяльності постійних комісій обласної
ради.

Брали участь в обговоренні  : Кайдаш Ю.А.
За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування пропозицію:
«Погодити внесений головою Кіровоградської обласної ради на розгляд

обласної  ради  проєкт рішення «Про внесення  змін до  рішень  обласної  ради
щодо організації діяльності постійних комісій обласної ради».

Результати голосування: “За” – 3
     “Утримався” – 1 (Тесленко А.В.)

Висновки не прийняті.

10. Про внесення змін до рішення обласної ради від 23 грудня 2020 року
№20 «Про утворення президії Кіровоградської обласної ради».

Слухали: Інформацію Топчія Павла Сергійовича – керуючого справами
виконавчого  апарату  Кіровоградської  обласної  ради  про  внесення  змін  до
рішення обласної ради від 23 грудня 2020 року №20 «Про утворення президії
Кіровоградської обласної ради».

Брали участь в обговоренні  : Кайдаш Ю.А.
За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування пропозицію:
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«Погодити внесений головою Кіровоградської обласної ради на розгляд
обласної ради проєкт рішення «Про внесення змін до рішення обласної ради
від  23  грудня  2020  року  №20  «Про  утворення  президії  Кіровоградської
обласної ради».

Результати голосування: “За” – 3
     “Утримався” – 1 (Тесленко А.В.)

Висновки не прийняті.

Заступник голови 
постійної комісії Юрій КАЙДАШ

Секретар комісії Андрій ТЕСЛЕНКО


